
Ob jubileju glasbene šole
Rojstvo viške glasbene šole sega tri
desetletja nazaj, v oktober 1949, ko
je IV. rajon Ljubljana Vič-Rudnik ustano-
vil to šolo. Že v tem prvem letu delovanja,
ko so bile močno prisotne težave glede
prostorov, financ, šolske opreme, instru-
mentarija in še marsikaj, se je vpisalo
132 učencev.
Število učencev, učiteljev, pa tudi koncer-
tov je nenehno naraščalo. Zvrstilo se
je do danes 22 tisoč učencev iz enajstih
osnovnih šol in iz 380 razredov več
kot 550 komentiranih koncertov.

Od vsega nastanka šola izkazuje tisto resno,
vzgojno umetniško prizadevanje, ki je prineslo to-
liko uspeha in pohval in ne navsezadnje, tu so
svojo prvo in morda tudi življenjsko odločitev ka-
zali tudi priznani glasbeni umetniki npr. Alenka
Rovan, Kristjan Ukmar, Andrej Jarc, Mojca in
Marjeta Korošec pa trio Lorenz in še bi lahko naš-
tevali. Klavirski in godalni oddelek kot številčno
največja na šoli sta prinesla nedvomno precejšen
delež tudi k strokovnemu ugledu šole. Pa vendar
niso bili nikoli zapostavljeni tudi ostali oddelki, ki
prav tako uspešno delujejo že od ustanovitve na-
prej.

Želje in možnosti po dodatnem študiju sleher-
nega mladega človeka so velike in ena od po-
membnih smeri te vzgoje je prav glasbena vzgoja.
Otroku lahko pri tej vzgoji posredujemo toliko

lepih doživetij, da se nam vzgojni smoter takore-
koč ponuja, seveda ob kvalitetnem delu. Pa ven-
dar je za razumevanje glasbe in umetnosti po-
trebna določena izobrazba, brez katere človek
ostane lahko »gluhonem« za umetniško vredne
stvaritve. Te odkrivamo v vsej lepoti samo, če ra-
zumemo jezik, s katerim govore. Veliko znanja in
razumevanja za glasbo si prisvojimo tudi s poslu-
šanjem prenesene glasbe, ki pa ne more na-
domestiti aktivnega petja in muziciranja. To ak-
tivnost pa je spodbujala in razvijala Glasbena
šola. In to potrjujejo tudi rezultati, množica mla-
dih, ki marsikje in marsikdaj bogatijo naše skupne
kulturne manilestacije, potrjujejo pa tudi prizna-
nja v strokovnem okviru, številna snemanja, pa
tudi gostovanja.

»Vendar pa, da niso na tem področju rezultati
še vidnejši, kot so, je morda vzrok v ne dovolj ve-
liki skrbi za razvoj tega šolstva izven šolstva same-
ga. Ljubljančani smo se v preteklosti dvakrat od-
ločali za samoprispevek za izgradnjo vzgojnovar-
stvenih, osnovnošolskih in zdravstvenih objektov.
Potrebno bi bilo razmišljati, ali ne bi bilo nujno v
tako sprejete programe izgradnje nekaterili ob-
jektov vključiti tudi glasbene šole. Čeprav dobro
poznana in uspešna glasbena šola Vič deluje v ra-
zmeroma težkih prostorskih okoliščinah v sami
šoli, prav tako pa niso najugodnejši pogoji v
uspešno delujočih dislociranih oddelkih. Naša
skupna prizadcvanja naj bodo usmerjena v bo-
doče tudi k reševanju takc problematike, saj
bomo tudi ob uspešnem razreševanju takih pro-
blemov postajali vsi skupaj bogatejši inzadovolj-
nejši«. Te misli povzemamo iz slavnostnega go-

vora Vilija Beliča, predsednika občinske skupšči-
ne, ki je bila pokrovitelj proslave ob tem jubileju
Glasbene šole.

S skrbno pripravljenim in odlično izvedenim
koncertom pa so se gojenci in hkrati z njimi tudi
pedagogi predstavili številmm Ijubiteljem te
muze umetnosti!


